



الحد الأدنى لاماكن ونقاط وضع وعدد كاميرات المراقبة بالمنشآت الهامة والحيوية
Minimum requirements for CCTV surveillance systems, cameras
locations, points and quantity in vital & important facilities

ملحق رقم (43) بند رقم (38) المطاعم والكافيهات

التي تقدم خدمة استلام وتسليم الطلبات للسيارات

Annex No. (43) : Item No. (38) of Restaurants and cafes

that provide the service of receiving and delivering orders for cars

حسب قرار مجلس الوزراء رقم (2021/552) بشأن اضافة بنود جديدة منها بند رقم (38) مداخل وخارج خدمة استلام وتسليم الطلبات للسيارات في المطاعم والكافيهات للجدول الملحق بقرار مجلس الوزراء رقم (207) لسنة 2019 بشأن اضافة منشآت إلى المنشآت الواردة بالقانون رقم (61) لسنة 2015 في شأن تنظيم وتركيب كاميرات واجهزة المراقبة الامنية

According to Cabinet Resolution No. (552/2021) regarding the addition of new items, including item No. (38) Entrances and exits of the service of receiving and delivering orders for cars in restaurants and cafes, to the table attached to Cabinet Resolution No. (207) of 2019 regarding adding Facilities to the Facilities mentioned in low No .61

مع عدم الاحلال بأي من البنود المحددة لأماكن ونقاط وضع الكاميرات في المطاعم والكافيهات الواردة بالملحق المتعلق بالحد الأدنى لاماكن ونقاط وضع الكاميرات بالمنشآت التي تضم هذه الأنشطة يضاف البند التالي إلى هذه البنود

Without prejudice to any of the items related to the places and points of placing cameras in restaurants and cafes contained in the annexes related to the minimum places and points for placing cameras in the Facilities that include these activities, as well as in the event that the following item is added to these items.

نوع الرؤية Field of the view	المنطقة Camera location	م m
رؤية الرصد Detect	مداخل وخارج واستلام وتسليم الطلبات للسيارات في المطاعم والكافيهات Entrances and exits of the service of receiving and delivering orders for cars in restaurants and cafes	1